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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az
egészségügyértviselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrhoz

„Mit kommunikál az OEP?”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országos Egészségbiztosítási Pénztár_kulcsfontosságú szereplője a magyar egészségügyi
rendszernek . Megdöbbentő volt azonban látni egy korábbi, az OEP Költségvetési é s
Gazdálkodási Főosztálya által összeállított, közérdekű adatigénylésre adott válaszban, hogy
mekkora összeget költ az OEP kommunikációs célokra . Csak 2012-ben például az OEP több ,
mint 48 millió forint összértékben kötött kommunikációs témájú szerz ődést a Young & Partners
Kommunikációs és Tanácsadó Kft.-vel, amely a kormányzati belső körökkel és korábban
Simicska Lajossal is szoros üzleti kapcsolatokat ápol, ápolt és aki a mai napig a kormányzat i
kommunikáció jelentős részét ellátja cégével és amelynek vezetője, Kuna Tibor, a mai napi g
tagja a belső kormányzati köröknek . Azonban az OEP kapcsán ez mégis úgy tűnik, különös
tekintettel példának okáért a kommunikációs szerződések összértékének a
gyógyszertámogatásokhoz viszonyított arányához, hogy már-már felesleges volt ekkor a
ellenérték fejében kommunikációs szerz ődéseket kötni .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Milyen kommunikációs tevékenységre volt szüksége az OEPnek 2012-ben, amel y
indokolták a fenti céggel való szerződéskötést?

2. Miként valósult meg ezeknek a szerződéseknek a teljesítése?



3. Azoknak mi lett az eredménye?
4. Hány szerződést kötöttek azóta a fent említett céggel?

5. Milyen mértékben növelte volna meg a gyógyszeertámogatások mértékét az, ha a
kommunikációs szerződések összegét is ilyen célra fordítják?

Tisztelettel várom válaszát !
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